

February 18, 2022

中一自行分配學位改為線上面試通知

S.1 Discretionary Places: Notification of change to online interview

因應疫情嚴峻，謹將面試更改為線上進行，變動如下：

Due to the seriousness of the Coronavirus epidemic, the interview will now be conducted online, following the details below:

面試日期：2022年3月6日(星期日)

Date: March 6, 2022 (Sunday)

面試時間：沒有更改(請參照上次遞交申請表時獲通知的時間)

Time: No change (Please refer to the time given when you submitted the application)

面試軟件 / 應用程式：ZOOM

Interview Software / Application: ZOOM

ZOOM 登入會議 ID 和密碼：(2月25日郵遞到閣下府上)

ZOOM Login Meeting ID and Password: (to be posted to you on 25 February)

煩請申請者於已安排的時間進入 ZOOM 面試。申請者成功進入後，應是在等候室，請耐心等待，不用離開，面試老師會盡快批准進入面試。另當進入 ZOOM 時，申請者必須顯示他的名字(例如：陳大文)及打開攝像鏡頭專注進行面試。

Please log into ZOOM for an interview at the arranged time. Once successfully joined, the applicant will be in the waiting room. Please wait patiently and not to leave as the interviewer will grant permission to enter the interview. When entering ZOOM, the applicant must display his/her name, e.g. Chan Tai Man. In addition, he/she must have the camera on and be able to clearly show that he/she is concentrating on the interview throughout.

如有查詢，請致電本校(26653459)與譚東威主任聯絡。

For enquiries, please contact our Academic Dean, Mr Tam Tung Wai, at 2665-3459.

2022年2月18日